
Zápis schůze Školské rady č. 1/ šk. rok 2016/2017 

   
 ZŠ a MŠ Vinařice, okres Kladno  

VI. ulice 165, 273 07 

Schůze dne 13. 10.2016 

Přítomní: pí. Maříková, pí. Černá, p. Rolinec, p. Kaiser  

Omluveni: pí. Horová, p. Feřtek 

Hosté: ředitelka školy pí. Krchová  

 

Program schůze :    

1. Nová členka školské rady z řad pedagogického sboru  

2. Seznámení s úpravami a schválení Školního řádu.  

3. Schválení dokumentů:  Pravidla pro hodnocení výsledků ve vzdělávání a Výroční zpráva 2015/16. 

Zpráva:                                                                                                                                                         

1. Na školské radě se představila paní Maříková, která byla zvolena jako zástupce 

pedagogického sboru ZŠ Vinařice do školské rady. 

2. Byla diskutována změna v omezení používání mobilních telefonů a jiných 

komunikačních prostředků. Zákaz používání těchto zařízení byl rozšířen i na dobu 

přestávek mezi vyučovacími hodinami. Školská rada schvaluje nové znění Školního 

řádu. 

3. Školská rada byla seznámena s Výroční zprávou 2015/2016. Chválila spolupráci školy 

a spolku rodičů na mnoha projektech, které mají za úkol, ještě více přiblížit dění ve škole 

rodičům žáků a obyvatelům Vinařic. Školská rada schvaluje Výroční zprávu 2015/2016. 

 

Dále byla Školská rada seznámena s dokumentem: Pravidla pro hodnocení výsledků ve 

vzdělávání. Tímto vznikla diskuze na téma: Šikana ve škole, její řešení a zamezení opakování 

tohoto jevu. Na dotaz p. Kaisera seznámila pí. ředitelka Krchová Školskou radu s nedávným 

případem šikany ze strany dvou žáků 3. třídy vůči třem žákům z 1. třídy. Dále uvedla, že již 

proběhlo jednání s rodiči a zástupci DD Ledce, ze kterého vzešly návrhy prevence a zamezení 

opakování tohoto chování, včetně trestů obou provinilců. Školská rada se shodla na tom, že 

by bylo dobré toto jednání přetlumočit, vhodnou formou, na parlamentu školy, aby žáci a 

jejich rodiče dostali pravdivé informace o řešení problému ve škole. Školská rada schvaluje 

pravidla pro hodnocení výsledků vzdělávání. 



4. Diskuze o návrzích řešení havarijního stavu oplocení školy. Škola dostala pokyn od 

zřizovatele použít na opravu plotu prostředky z rezervního fondu. Společně se spolkem 

rodičů vypracovali návrhy na řešení oplocení čelní části školy za použití živého plotu. Jakmile 

by dostatečně vzrostl, mohl by se odstranit stávající plot, toto bylo předběžně konzultováno 

a schváleno starostou obce p. Protivou. Případná oprava plotu ze strany parku a zadní části, 

včetně opěrné zdi, která je nyní v havarijním stavu, není možno finančně zajistit z prostředků 

školy. 

5. Diskuze se obrátila k dětskému hřišti a jeho využití školou. Škola děkuje zřizovateli za 

zajištění nového značení hřiště, za instalaci nových sítí a basketbalových košů. Rovněž děkuje 

za možnost využití domečku u hřiště. Nicméně vybavení domečku není v dobrém stavu a 

asfaltový povrch hřiště není k hodinám TV ideální a hrozí úrazy. Kapacita tělocvičny je velmi 

omezená, což potvrdila i nedávná inspekce při hodině TV, kde bylo přítomno pouze 15 žáků. 

Učit v tělocvičně s větším počtem žáků je téměř nemožné. Přesto se škola snaží hodiny TV 

přizpůsobit tak, aby žáci co nejvíce využívali nářadí, kterým je tělocvična dobře vybavena. 

Horší, respektive žádné podmínky už nejsou k disciplínám atletiky. Krom skoku do dálky, ke 

kterému je využíváno nově zbudované doskočiště za školou. Řešením se rada dále zabývá 

v bodě 7. 

 

6. Návrh na uspořádání sportovního dne 1-2krát za rok v prostoru atletického stadionu a 

Sokolovny Slaný, byl zástupci školy přijat kladně. Je nutné zjistit podmínky pro pronajmutí 

stadionu a jeho zařízení, jako jsou startovací bloky, doskočiště apod. A zabezpečit personálně 

dostatek vyučujících (dozoru) na tuto akci. 

 

7. Špatnou situaci se sportovně-kulturním vyžití nejen školy, ale i celé obce a všech 

sportovních i kulturních sdružení v obci by vyřešila multifunkční hala, která by sloužila jako 

společenské, kulturní a sportovní centrum obce. Vyřešilo by se dojíždění fotbalistů v zimní 

přípravě do tělocvičen v okolních obcích, tréninky hasičů v zimním období a jiné sportovní a 

kulturní akce školy, obce a ostatních spolků, které není v současné době z kapacitních 

důvodů kde provozovat. Jako ideální místo se zdá prostor současného provizorního 

parkoviště pod fotbalovým hřištěm. Otázkou je, zda je obec schopna dosáhnout na nějaký 

dotační program, který by z větší části pokryl náklady na stavbu haly, a zda by obec měla o 

toto zájem.  

 

 

Zapsal: Michal Kaiser 

   

 


